

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: AMWAJ PROPERTIES Date: 15-04-2021 10:35:43 AM Subject: Advertising</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: أمواج العقارية التاريخ: AM 10:35:43 2021-04-15 الموضوع: اعلان</p>
<p>For the shareholders of Amwaj Real Estate Company</p> <p>With reference to the decision of the General Assembly of Amwaj Real Estate Company in its extraordinary meeting on 7/4/2021, which includes increasing the capital of Al-Yaqout Real Estate LLC (owner of Galleria Mall) with a nominal value of (10) million dinars / share And at a price of (500) fils per share, provided that the increase is done gradually according to the needs of the company to finance the construction of a 4 or 3-star hotel in part of the Galleria Mall and that the increase is offered to all shareholders of Amwaj Real Estate Company and given them until 4/30/2021 to express their desire to contribute . those who wish to contribute, refer to the company's financial department in Galleria Mall (fifth floor) to fill out the subscription application within the end of 4/30/ 2021</p>	<p>لمساهمي شركة امواج العقارية بالإشارة إلى قرار الهيئة العامة لشركة أمواج العقارية م.ع.م في إجتماعها غير العادي بتاريخ 2021/4/7 والذي يتضمن زيادة رأسمال شركة الياقوت العقارية ذ.م.م (مالكة جاليريا مول) بقيمة إسمية تبلغ (10) مليون دينار/ حصه وبسعر (500) فلس للحصه الواحده على أن تتم الزيادة بشكل تدريجي حسب إحتياجات الشركة لتمويل إنشاء فندق 4 أو 3 نجوم بجزء من جاليريا مول و أن تعرض الزيادة على جميع مساهمي شركة أمواج العقارية وإمهالهم حتى تاريخ 2021/4/30 لإبداء رغبتهم بالمساهمه. نرجو من يرغب من المساهمين الكرام بالمساهمة في زيادة رأسمال شركة الياقوت العقارية ذ.م.م مراجعة الدائرة المالية للشركة في جاليريا مول (الطابق الخامس) لتعبئة طلب الإكتتاب خلال فترة أقصاها 2021/4/30 . علمد بأنكم ستفقدون الحق بالمساهمة في حال عدم قيامكم بالإجراءات المذكورة أعلاه.</p>
<p>07-04-2021</p>	<p>07-04-2021</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Name: Saed Khaled Ali Barasneh Position: Accountant</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. الاسم: Saed Khaled Ali Barasneh المتصب: محاسب</p>